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EENCAMPALAMENTEN QUE JA NO HI HA TEMPS PER RECÓRRER CONTRA LA DECISIÓ

L’adjudicació que va fer el comú,
el mes de desembre, de la neteja
del centre esportiu i sociocultural
del Pas de la Casa a l’empresa Eco
Serveis va encendre els ànims
ahir durant la sessió de consell de
comú. La decisió ja va aixecar
polseguera perquè el propietari
de l’empresa és Enric Dolsa, que
té prohibit presentar-se a concur-
sos amb la seva marca històrica
Vallnet, per un deute amb l’admi-
nistració. Ahir, però, el conseller
socialdemòcrata Joan Sans va de-
nunciar que Eco Serveis no era
l’empresa que havia aconseguit la
puntuació més alta en el procés
de selecció, sinó que davant seu
hi havia dues empreses més.
“S’ha fet una adjudicació en con-
tra dels criteris del plec de bases”,
va denunciar Sans, que hi va afe-
gir que “és un error molt greu i es-
tem convençuts que algun meca-
nisme ha fallat”. Sans va remarcar
que només s’havia tingut en
compte el criteri econòmic mal-
grat que en el plec només es pun-
tuava amb 40 punts sobre 100. És
per això que va demanar que “no
enganyin les empreses dient que
avaluen uns criteris que final-
ment no es tenen en compte”.

El cònsol major, Jordi Mas, va
defensar la concessió assegurant
que la voluntat del comú era re-
baixar el cost del servei i que per
tant havia prevalgut el criteri eco-
nòmic per sobre de qualsevol al-
tre, ja que totes les empreses
complien els requisits, i va avan-
çar que la nova adjudicació per-
met estalviar 70.000 euros al co-
mú. A Sans, però, no el van
convèncer els arguments, i va la-
mentar que el fet de suspendre la
sessió de comú prevista per al
mes de gener va impedir assa-
bentar-se de la informació a
temps i donar l’oportunitat a les
altres empreses de recórrer con-
tra la decisió.

VULNERACIÓ DE DRETS

Mas, però, va rebutjar aquest
plantejament. “Crec que no s’ha
vulnerat el dret a recórrer a cap
empresa. A totes se les va infor-

mar de la decisió i van tenir el
temps suficient”, va dir. Pel que fa
a la supressió de la sessió de co-
mú del gener va indicar que el
motiu va ser el fet que l’adjudica-
ció no superava els 150.000 euros

(finalment, dels dos lots que s’ha-
vien posat a concurs només se’n
va adjudicar un) i per tant, no ca-
lia debatre l’únic punt previst a
l’ordre del dia, ja que la decisió la
podia prendre la junta de govern.

La reducció del nombre de ses-
sions de consell de comú també
va enfrontar majoria i oposició.
Mentre els consellers socialde-
mòcrates van expressar temors
de falta de transparència i d’una
reducció de la tasca a la corpora-
ció, Mas va assegurar que el ca-
lendari tan sols és una “eina de
treball” i que si cal ampliar el
nombre de plens, es farà.

D’altra banda, ahir també es va
donar a conèixer la proposta de la
majoria de rebaixar un 10% els
salaris dels treballadors de les so-
cietats participades que cobren
més de 3.000 euros. Joan Sans va
criticar que la proposta només
s’hagi tramès a dues de les socie-
tats (Gasopas i Sercensa) i va ex-
pressar la seva preocupació per-

què la mesura només afectaria
dues persones, una de les quals
havia format part de les llistes del
PS les passades eleccions comu-
nals. Mas va negar que existeixi
“una cacera de bruixes” i va asse-

gurar que és una qüestió que està
oberta per negociar-la i tractar-la
també a la corporació i que si no
s’ha plantejat a Saetde és perquè
no tenen la majoria de l’acciona-
riat.

MERITXELL PRAT
Encamp

El PS denuncia que l’adjudicació a
Dolsa no respecta el plec de bases
La minoria critica que s’hagi prioritzat el criteri econòmic quan hi havia dues empreses que van rebre més
puntuacióSEl comú proposa rebaixar un 10% els salaris dels treballadors de les societats participades
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Joan Sans

“No enganyin les
empreses dient que
avaluen uns criteris que
no es tenen en compte”

CONSELLER PS

Jordi Mas

“Es va informar totes les
empreses i van tenir
temps suficient [per
recórrer]”

CÒNSOL MAJOR

QUÈ HAN DIT

La majoria va haver d’aprovar ahir
un crèdit extraordinari de 200.000
euros per poder fer front al paga-
ment d’una factura corresponent
a les obres de canalització de les
aigües residuals de Vila, de les
quals quedava pendent l’última in-
tervenció. Els consellers de la mi-
noria van criticar la falta de previ-
sió de l’equip de govern, ja que la
partida no estava prevista en el
pressupost del 2013. El cònsol
major, però, va argumentar que les

obres havien començat durant el
mandat passat, quan es va decidir
anul·lar una partida de 80.000 eu-
ros destinada als treballs i no es
va tornar a preveure. Mas va asse-
gurar que la situació els va sor-
prendre, però que la intenció no
és buscar culpables, sinó trobar
una solució per poder fer front a
una obra que era necessària. A
més, finalment s’han ampliat els
treballs fets i per tant s’ha incre-
mentat el cost de l’obra.

Polèmica per un crèdit extraordinari
per pagar una factura imprevista


